
 
 

Fråga till tekniska nämndens ordförande Ola Burström 

2018-05-08 

 

 

Boende har fått uppmaningen att ändra dagvatten avrinningen. 

 

Det har gått ut brev till boende i byn Mjödvattnet utanför Skellefteå 

kommuns tätort, som uppmanar husägarna att se över hur stuprören är 

kopplade till spillvattenledningsnätet. Husen det rör sig om byggdes 

på 60 talet av dåvarande Burträsk kommun. Så husägarna själva har 

inte gjort denna koppling till spillvattenledningsnätet.  

 

Mina frågor är följande: 

 

- Har inte Skellefteå kommun ett ansvar att hjälpa till med denna 

lösning, när det inte är fastighetsägarna själva som har gjort 

denna anslutning till spillvattenledningsnätet? 

- Hur många gånger har det varit översvämmade källare i 

Mjödvattnet pga av för mycket regnande, så att 

spillvattenledningssystemet inte har orkat med mängden regn? 

 

 

Jens Wennberg 

(L) 
 

 


